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Referat fra generalforsamling MAN Netværk Alpha  

den 5. marts 2020 kl. 18:00  
i kantinen på MAN Energy Solutions 

 
Henning Weber Karlsen bød velkommen til generalforsamlingen og fremlagde aftenens 
program og dagsorden for generalforsamlingen. 
 

Kl. 18:00  Generalforsamling  
Kl. 19:00  Spisning  
Kl. 20:00  Indlæg ved Jan Michael Madsen ”Frederikshavn udvikling i fremtiden”. 

 Kl. 21:00  Afslutning  
 
Generalforsamlingen 
Invitation med dagsorden er fremsendt til alle medlemmer. 
 
Dagsorden 
1.   Valg af dirigent. 
2.   Formandens beretning 
3.   Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 
4.   Behandling af indkomne forslag 
5.   Fastsættelse af kontingent. 
6.   Valg af formand, Henning Weber Karlsen modtager ikke genvalg. 
7.   Valg af kasserer, Jørgen Elbæk Andersen modtager ikke genvalg.  
8.   Valg af 1 medlem til bestyrelsen, Paul Bang Sørensen, modtager ikke genvalg.  
9.   Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen, Mogens Jacobsen og Arne Koustrup modtager genvalg. 
10. Valg af 2 bilagskontrollanter og bilagskontrollant suppleant, Henning Kjøgx, Karl A. Jørgensen 
      og Peter H. Sørensen modtager genvalg. 
11. Eventuelt 
 
 
1. Valg af dirigent. 

Karl Ove Graven blev valg og takkede for valget. 
 
2. Formandens beretning v/Henning Weber Karlsen: 

På sidste års generalforsamling gav Hans Munk Pedersen et spændende indlæg om 
udviklingen af Frederikshavn Havn. 
 
Aktiviteter og arrangementer siden sidste generalforsamling blev kort gennemgået. 
• Mandag d. 11. marts 2019 fik vi en henvendelse fra Poul Knudsgaard, om vi ville hø-

re Bangsbo Museet om de var interesseret i at overtage kampestenen med det gam-
le Alpha logo. Den står nu på den ”maritime plads” på Bangsbo Museet. 
 

• Torsdag d. 28. marts 2019 gik turen til Aalborg Portland A/S, hvor vi efter et spæn-
dende indlæg om virksomhedens udvikling, fik en interessant rundvisning på det sto-
re område. 
 

• Torsdag d. 27. juni 2019 var Søren Baggesen fra Garanti og Teknisk Service på be-
søg og et spændende indlæg. 
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• Torsdag d. 22. august 2019 gav Henrik Oluf Jensen et indlæg om firmaets nuværen-
de produkter og hvor man befinder sig i markedet. 
 

• Onsdag d. 25. september 2019 deltog vi ved firmaets årlige Ældredag, som denne 
gang var flyttet til havneafdelingen. Søren Bunch gav et indlæg og viste rundt. 
 

• Torsdag d. 3. oktober 2019 var vi inviteret på Frederikshavn Havn, hvor der efter et 
indlæg på Havnekontoret var rundvisning på det nye havneområde. 
 

• Torsdag d. 14. november 2019 gav Poul Petersen et spændende indlæg om hans tid 
i søværnet. 
 

• Torsdag d. 21. november 2019 besøgte vi M.E. Production hvor vi så og hørte om 
deres fremstilling af bl.a. scrubber anlæg. 
 

• Torsdag d. 6. januar 2020 var det Martec der åbnede dørene for at vi kunne høre om 
deres store uddannelsesprogram. 

 
Torsdagsmøderne er stadig den største aktivitet i foreningen,  

 
Bangsboholdet arbejder flittigt med sortering og registrering, der bliver scannet billeder ind 
og lappet/registreret  gamle tegninger. 
 
I år afholdes Stafet For Livet på Knivholt lørdag d. 29. - 30. august 2020. 
Og firmaets årlige Ældredag forventes afholdt onsdag d. 30. september 2020. 
Det anbefales at foreningen bidrager ved begge arrangementer. 
 
Vores gamle kollega Brian Grusgaard vil torsdag d. 12. marts 2020 give et indlæg om ferie-
turen ”Alaska tur på egen hånd – 5.800 km.” 
 
En stor tak til MAN Diesel & Turbo for den store støtte der ydes til foreningen. 
Siden vi startede i 2010 er vi blevet betænkt med: 

• Lokale til møder  
• Kaffe til Torsdagsmøder 
• Doneringer 

 2010 - 50.000 kr. 
 2011 - 40:000 kr. 
 2013 - 10.000 kr. 
 2014 - 25.000 kr. 

2015 - 25.000 kr. 
2016 - 25.000 kr. 
2017 - 25.000 kr. 
2018 - 15.000 kr. 
2019 - 15.000 kr. 
2020 - 15.000 kr. 
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Også en stor tak til Paul Bang Sørensen og Jørgen Elbæk Andersen for en mangeårig ind-
sats i bestyrelsen. 
Tak for hyggeligt samvær til alle dem der har deltaget ved de forskellige arrangementer. 
 
Og tak til dem der giver en hånd med på Torsdagsmøder. Tak til bestyrelsesmedlemmer for 
et godt samarbejde. 
 
 
3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse  

Da Jørgen Elbæk Andersens havde meldt afbud til generalforsamlingen, fremlagde 
Henning Weber Karlsen det reviderede regnskab, der viste at foreningen ved årsskiftet 
havde en kassebeholdning på 23.798,99 kr.  
Regnskabet blev godkendt. 

 
4. Behandling af indkomne forslag 

Henning Weber Karlsen foreslog ændring af foreningens vedtægter. 
 
§6. Foreningens daglige ledelse 
  Stk. 3. Bestyrelsen skal føre protokol over generalforsamlingerne og  
    bestyrelsesmøderne. Protokollen skal underskrives for alle møders 
    vedkommende af alle fremmødte bestyrelsesmedlemmer. 
Ændres til: 
 
  Stk. 3. Bestyrelsen skal skrive referat over generalforsamlingerne og besty- 
    relsesmøderne og sikre at de arkiveres. 
 
Forslaget blev vedtaget. 

 
5.  Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen anbefaler at det årlige kontingent på kr. 100 om året, fastholdes.  
Blev vedtaget. 

 
6.   Valg af formand 
      John Stoklund blev foreslået og valgt. 
  
7.   Valg af kasserer 
      John Chr. Andersen blev foreslået og valgt. Da både formand og kasserer er på valg i år 
      og formanden er på valg i lige år, vælges kasseren kun for 1 år. 
 
8.   Valg af 1 medlem til bestyrelsen 

Kurt Ploug blev foreslået og valgt.  
 
9.   Valg af suppleanter til bestyrelsen 
      Arne Koustrup og Mogens Jacobsen blev genvalgt 
 
10. Valg af 2 bilagskontrollanter og 1 bilagskontrollantsuppleant 

Henning Kjøgx og Karl A. Jørgensen blev genvalgt til bilagskontrollanter og  
Peter H. Sørensen blev genvalgt til bilagskontrollantsuppleant. 
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11. Eventuelt 
      Paul Bang Sørensen takkede Henning for de mange års indsats. 
 
     Også John Stoklund takkede Henning for indsatsen. John havde forberedt et yderst sjovt  
     indlæg med ”kroning og brev fra paven”. 
       
     
Dirigenten takkede for god ro og orden. 
 
Efter spisning gav Jan Michael Madsen et spændende indlæg om hvordan han så mulighe-
derne for Frederikshavns udvikling i fremtiden. 
 


